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Με την υπακοή ο άνθρωπος 

αποβάλλει κυρίως τον κακό δαίμονα της υπερηφανείας, που φέρνει όλα τα κακά 
και εισάγει την ταπείνωση.

Γέροντας Εφραίμ της Αριζόνας

Πηγή:  elderephraimarizona.blogspot.ca 
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